
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 16-11-2011 
 
El senyor Raventós diu: 
“I llavors la pregunta primer és agrair a la Lídia, doncs, l’aclariment que 
ha fet del que hem presentat abans, però jo crec que..., jo ja sé que 
l’última paraula la té el Ple i això està clar i tots ho tenim clar, potser a 
vegades ens traeixen les paraules, però jo em sembla que si es fa una 
comissió i es debat una cosa i està oberta a tot, si no és vinculant, de què 
serveix la comissió? Per estar informats és molt poca cosa. Em sembla 
que a més a més, si hi havia representats tots els partís polítics, potser 
ens convidàveu a nosaltres, tampoc no dèiem que hi volíem ser. Però, bé, 
en cas que hi fóssim nosaltres i hi hagués hagut més gent... Si hi ha una 
comissió de treball i es treballa i es passen hores i allò no és vinculant, 
doncs, escolta, tots aquí no cobrem els que estem aquí baix, eh?, i no 
podem pas dedicar-hi hores per una cosa que no ha de servir per a res. 
Ara, debatre i arribar a la conclusió que allò està malament i acceptar-ho 
és una cosa, però que no sigui vinculant un debat que es faci entre la 
gent, quan sabem que després l’última votació serà al Ple, no?, un cop 
debatut. Llavors, que no sigui vinculant el que es debat en una comissió 
de treball, de veritat que no ho entenc. Per això demanaria que els que 
heu votat que no m’ho expliquéssiu, si..., no ho sé –no ho sé.” 
 
El senyor Sánchez diu: 
“I en referència a la reflexió que ha fet el senyor Raventós, bé, evidentment 
que..., i nosaltres el Partit Popular català valorem molt positivament aquesta 
tasca que heu fet vosaltres, però nosaltres tenim el dret de posicionar-nos i 
també tenim el dret de potser no estar d’acord amb vostès, no? Nosaltres hem 
manifestat en reiterades ocasions que «El Pont» és una cosa que s’ha de 
reformar, que s’ha de reformar integralment, l’hem d’abaratir, hem d’obrir «El 
Pont» a les entitats, a tothom qui s’hi vulgui adreçar... Perdoni? (Veus de fons.) 
No, no, però és que això sota el nostre punt de vista, sense, hi insisteixo, sense 
«despreciar» la seva tasca que es fonamental, però crec que això és una cosa 
que ha de partir d’un consens polític. Més que res perquè..., més que res..., 
(veus de fons) no, no, però més que res perquè això era un pacte que ja hi vam 
arribar tots els grups de l’oposició a l’hora de fer el cartipàs i, per tant, nosaltres 
no ens (inaudible). (Veus de fons.) Ho torno a dir, cap problema, si és que és 
superbeneficiós, és fantàstic, és necessari...” 
 
 
El senyor Bidasoa diu: 
“Tinc una mateixa pregunta si pot ser per al Partit Popular i per a la Junta 
de Govern, perquè ens trobem en campanya electoral per les generals i el 
Partit Popular ha repartit un díptic amb què diu que la Junta de Govern a 
l’Ajuntament d’Esplugues puja els impostos, cobra dietes, cobra 



despeses de representació i es fa autobombo, alguna cosa així, sembla. I 
m’agradaria preguntar en aquest cas, si puc fer-ho en particular al senyor 
Sánchez, perquè l’hauria de felicitar perquè pot ser que se’n vagi a Madrid 
si surten les enquestes com ells diuen, amb el sentit de si ells disposen 
de l’import d’aquestes despeses de representació, d’autobombo i de 
dietes. I la mateixa pregunta, si podeu contestar la Junta de Govern.” 
 
El senyor Sánchez diu: 
“Sí, i tant, cap problema –cap problema. La pregunta era si disposem 
d’aquestes dades, jo li contesto que sí, disposem d’aquestes dades, per això 
hem fet aquest flyer informatiu en el qual exposem quines han sigut les partides 
consignades d’aquest pressupost que s’està executant en aquests moments 
vers aquestes matèries. Per tant, sí que disposem d’aquestes matèries, 
d’aquestes dades, perdoni, i si vol demà mateix quedem i li puc ensenyar.” 
 


